

Ekstraordinært bestyrelsesmøde 4/2 -21

Deltagere: Suzanne, Anette, Mia, Lisbeth og Kristina. (Mette og Susannes inviteres til fremlæggelse af driftsstatus)

Referent: Susanne

Agenda for dagens møde

Økonomi og Corona

Ovenpå en ny Corona udmelding, hvor at nedluk skal fortsætte foreløbigt frem til 28/2 har bestyrelsen haft brug for at drøfte, hvad der er af muligheder i forhold til ekstra tilbud for rideskoleholdene.

Vi har nu mistet ca. 10% af medlemmerne. Tal fra klubmodul viser, at der fortsat tabes medlemmer og de tabte pladser kan ikke fyldes så længe vi har lukker. Det betyder for klubben, at den tabte indtægt i jan også øges i feb og igen i marts, hvis der fortsat holdes lukket. Der modtages fortsat udmeldelser.

Det drøftes hvor længe vi har råd til at fortsætte på denne måde med stigende indtægts nedgang og samme driftsudgifter og hvad der kan tilbydes af kompensationer.

Drøftelse af tilbud om Ny Coronapris for foråret 2021 er sket. Med afsæt i den trængte økonomi beslutter en enig bestyrelse ikke at tilbyde en ny Corona pris. Vi har ganske enkelt ikke råd og bestyrelsen antager, at vil man meldes ud gør man det uanset hvad.

Drøftelse af mulige konkrete kompensationstilbud for alle de som har været ramt af nedluk fra jan har i stedet været vendt og følgende drøftet: Motionering i uge 8 for begynderhold, Ene UV udenfor i uge 8 (Hvis frosten klipper banerne), gratis camdage i juli, gratis camp dag før påske, 1 -2 ekstra ugers UV i juli)

Det besluttet at Mia forfatter et nyt Corona skriv til medlemmerne, hvor de valgte kompensationstilbud fremlægges for medlemmerne.